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Bortförda barn och unga under sommarlovet 

Det är höst, sommarlovet är slut och eleverna har nu återvänt till skolbänkarna. För en 
majoritet av eleverna innebär det att man återigen träffar sina skolkamrater. Men det gäller 
tyvärr inte alla, en del saknas. Detta är något som nu uppmärksammas i media över hela 
landet. Orsaken kan vara att barn och unga förts utomlands för att giftas bort eller skickats 
på uppfostringsresor.  

Ärenden som dessa kan vara mycket komplicerade. För att kunna förhindra att barn förs ut 
ur landet under sommarlovet är det helt avgörande att arbeta förebyggande och identifiera 
barn som befinner sig i riskzonen och att snabbt kunna agera när skolor märker att barn inte 
har dykt upp efter sommarlovet. För att inget barn som går i skolan ska glömmas bort eller 
försvinna, har vi som kommun ett ansvar att ha ett system och rutiner för att kontrollera att 
alla barn är skolplacerade. Det är därför helt avgörande att samverkan mellan skolorna och 
socialtjänsten fungerar. Att ett antal skolbänkar förmodligen kommer stå tomma även denna 
höst är djupt problematiskt och något som kommunen inte får blunda för. 

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt kommunalråd följande: 

• Hur många elever i Linköpings skolor saknades vid terminstart? 

• På vilket sätt har Linköping kommun jobbat förebyggande för att förhindra att elever förts 
ut ur landet under sommarlovet?  

• Står förvaltningarna och skolorna tillräckligt rustade för att kunna hitta och lokalisera barn 
när de saknas vid terminsstart?  

• Är samverkan mellan utbildningsförvaltningen och social- och omsorgsförvaltningen 
tillräckligt god för att på bästa sätt identifiera och sätta in åtgärder för att förhindra att 
elever förs ut ur landet mot sin vilja? 

• Ämnar styret att ta till ytterligare åtgärder för att komma till bukt med problemet? 
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